



Race Box Reservation Form

Date / Day : _____ / _____

I wish to request the following services in respect of the use of the Club's Race Box at Happy Valley Race Course :

1. _____ piece(s) of HKJC admission badge(s) (HK\$60 each)
2. _____ seat(s) for Club Member.
(HK\$625 each inclusive buffet and unlimited soft drinks).
3. _____ seat(s) for my accompanying guests, whose name(s) is/are appended below** :
(HK\$625 each inclusive buffet and unlimited soft drinks).
I shall be responsible for my guests' conduct and observance of the Jockey Club's Rules while attending the race meeting, especially the dress code.
4. _____ seat(s) of admission for myself / my spouse / and my guest(s)* at a cost of HK\$60 per head after the closure of sale of buffet.

Booking of seats will be accepted 4 weeks before the date of the race meeting. Bookings are accepted on a first-come first-serve basis. Race Box Reservation Form must be completed, signed and returned to Club either in person, by email or by fax. Priority will be given to in-person booking.

I understand and agree that all the above expenses for the booking of seats will be debited to my Club account. For cancellation made 7 days before the race meeting, a penalty of \$100 per person will be charged. For cancellation made less than 7 days in advance of the race meeting day, normal Food & Beverage fee will be charged. I also understand that if I do not take up a full table of four, I may have to share the table with others.

Member's Name: _____ Membership No.: _____

Contact Telephone No.: _____

Member's Signature: _____ Date: _____

**Guest Name :

_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

For Office Use only	
HKJC Badge(s) No.	

*delete where not applicable



賽馬包廂訂座表格

日期：_____月_____日 / 星期_____

本人欲於跑馬地賽馬包廂訂座，細節如下：

1. _____ 個香港賽馬會入場馬牌，每個 HK\$60。
2. _____ 位會員〔每位 HK\$625，收費包括自助餐及飲用指定牌子之啤酒、礦泉水、汽水及果汁等飲品。〕
3. _____ 位由本人攜同之來賓〔每位 HK\$625，收費包括自助餐及飲用指定牌子之啤酒、礦泉水、汽水及果汁等飲品。〕其姓名如下**（有責任提醒有關來賓須遵守香港賽馬會的附例，特別是衣著標準。）
4. _____ 位會員/來賓*於進餐時間過後進入賽馬包廂之用章，每位 HK\$60。

可於賽馬日舉行前四星期進行預訂，以先到先得為準。會員必須填寫賽馬包廂訂座表格，簽署後親身交回，電郵或傳真至本會。親臨本會預訂的會員將獲優先辦理。

本人明白及同意有關費用將從本人的戶口支付。如於賽馬日開始七天前取消已預訂之包廂自助餐，本人需繳付每位 HK\$100，若於賽馬日開始前少於七天取消訂座，則需繳付正常之賽馬日包廂自助餐費用。本人亦明白如人數不足 4 位，可能與其他人同檯。

會員姓名：_____ 會員號碼：_____

聯絡電話號碼：_____

會員簽署：_____ 日期：_____

**來賓姓名：

_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

辦事處專用	
香港賽馬會用章編號	_____

*刪除不適用處

[sf/face box/racetf 2019-20]